
 

Vierde Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk 2010/4com16/06/2010 

       

Agenda: 

OPENBARE ZITTING 
 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 
12 mei 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

2. Kunsten en Cultuurspreiding: Overeenkomsten 2010-
2013 met v.z.w. Vlaamse Opera en stichting van 
openbaar nut NTGent. 
 
Raadslid Johan Beke stelt een aantal vragen, 
aangevuld/bijgetreden door de raadsleden Jo De 
Cuyper, Annelies Meersman, Greet De Troyer, Rik 
Franck, Annemie Peeters-Muyshondt, Jozef Van 
Pee, m.b.t. complementariteit in retruns met de 
Vlaamse 
Overheid en de Stad Gent, over toelichting van 
programma's in de 4de commissie, over de 200 
kaarten die onder het Oost-Vlaamse publiek zullen 
verspreid worden, over het ter beschikking stellen 
van de Salons in de Vlaamse Opera, en over de 
communicatie. 
Mevrouw Andrea De Kegel antwoordt dat er inzake 
de returns vooral is vergeleken met de strategische 
doelstellingen van ons bestuur, daaraan gekoppeld 
de operationele doelstellingen voor cultuur. Deze 
sporen in ieder geval met de doelstellingen die ook 
de Vlaamse Overheid en de Stad Gent voor hun 
cultuurbeleid inzetten. 
Wat toelichting in de 4de commissie van de 
programma's betreft : dit gebeurt reeds, maar niet 
jaarlijks. Gedeputeerde Couckuyt, die gedeputeerde 
Dauwe vertegenwoordigt, dringt er op aan dat de 
toelichtingen in elk geval zouden plaatsvinden 
binnen het tijdsbestek van een reguliere commissie. 
M.b.t. het artikel dat 200 kaarten voorziet voor Oost-
Vlaamse burgers, wordt gevraagd een protocol af te 
sluiten tussen de organisaties en het 
provinciebestuur waarin duidelijk wordt 
afgesproken op welke wijze de 200 kaarten 
kansarmen bereiken. 
Raadslid Beke stelt bovendien voor om, naast het 
gebruik van de infrastructuur in het art. 11, ook de 
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Salons van de Vlaamse Opera te gebruiken voor 
eigen initiatieven, bv. de recitals. 
Mevrouw Andrea De Kegel antwoordt dat wat 
betreft de recitals, eerder het standpunt is 
ingenomen deze blijvend in het provinciehuis te 
organiseren met het oog op een grotere visibiliteit 
van ons bestuur voor de burger. Bovendien is het 
niet evident om gedurende drie opeenvolgende 
weken, 3 avonden, inclusief de zondag het 
operagebouw vrij te krijgen. 
Ten slotte vraagt men, m.b.t. de communicatie, in 
het art. 10, de volgende verduidelijking aan te 
brengen : 
"De vzw zal, naar gelang het geval, de 
samenwerking met en/of het logo en de naam van 
de Provincie op herkenbare wijze vermelden"  
wordt :  
"De vzw zal, naar gelang de aard van de 
samenwerking, deze samenwerking met en/of logo 
en de naam van de provincie op herkenbare wijze 
vermelden, (………). 
 

3. Islamitische geloofsgemeenschap Yavuz Sultan Selim: 
gunstig advies rekening 2009. 
 

 
Raadslid Veys vraagt hoe er wordt omgegaan 
betreffende betoelaging met het feit dat het gebouw 
van de eredienst niet steeds het eigendom is van de 
geloofsgemeenschap zelf, de plaats dus kan 
wisselen. 
Mevrouw Lauwers, rechtskundig adviseur, 
antwoordt dat het standpunt van de gedeputeerde, 
voor alle erediensten trouwens, is dat de provincie 
enkel tussenkomt voor kosten die een intrinsieke 
band hebben met de eredienst. 

 
Raadslid Veys stelt zich in het algemeen vragen bij 
de bedragen vermeld in de rekening, nu er een 
geringe werking is geweest. 
Mevrouw Lauwers bevestigt dit laatste en ook het 
feit dat de bedragen deze geringe werking 
weerspiegelen. 

 
Raadslid Veys vraagt hoe het komt dat de 
kastoestand "0" bedraagt en waarom de rekening 
voor het reinigen van de tapijten van de vzw naar de 
geloofsgemeenschap is doorgeschoven. 
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Mevrouw Lauwers antwoordt voor wat het tweede 
punt betreft in algemene zin dat bij alle 
geloofsgemeenschappen er systematisch de 
aandacht wordt op gevestigd dat de 
overheidsopdrachtenregelgeving moet worden 
toegepast. 
Concrete/aanvullende informatie met betrekking tot 
deze punten zal rechtstreeks aan het raadslid 
worden bezorgd. 

 
4. Erediensten - Islamitische geloofsgemeenschap Yavuz 

Sultan Selim: goedkeuring budget 2010. 
 

 
Raadslid Veys vraagt hoe het komt dat het budget 
laattijdig is ingediend. 
Mevrouw Lauwers antwoordt dat, op het ogenblik 
dat haar dienst de bevoegdheid heeft overgenomen, 
dit de bestaande toestand was. Men is moeizaam 
van start gegaan, dit moet ook geplaatst worden 
tegen de achtergrond dat het vrijwilligers betreft die 
nog moeten vertrouwd raken met de regelgeving.  
Hoe dan ook wordt er vanuit de dienst consequent 
aangedrongen, voor alle erediensten trouwens, op 
een correcte naleving van de termijnen, in het 
belang van het eredienstbestuur en van de 
provincie. 

 
Raadslid Veys stelt zich verder vragen over de 
hoogte van de bedragen. 
Mevrouw Lauwers antwoordt dat het advies van de 
financiële dienst wordt gevolgd. 

 
Raadslid Veys vraagt waarom er vroeger kritiek is 
geweest op het niet gebruiken van " Religiosoft" 
door het eredienstbestuur van Sint-Baafs. 
Mevrouw Lauwers antwoordt dat het haar niet 
mogelijk is informatie over het verleden te 
verstrekken gelet op het tijdstip van overdracht van 
bevoegdheden. 
Wel is het zo dat niemand wordt verplicht een 
boekhoudprogramma te gebruiken. Het wordt wel 
aanbevolen, waarbij de eredienstbesturen de 
spelers op de markt moeten raadplegen. Een 
boekhoudprogramma heeft het voordeel dat het de 
indeling volgt van het "boekhoudbesluit" voor de 
erediensten. Dit is efficiënt en voor het 
eredienstbestuur en voor de provincie. 
Het eredienstbestuur Sint-Baafs is ondertussen ook 
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overgeschakeld, mede omwille van de complexiteit 
en omvang van haar werking. 

 
5. Kathedrale kerkfabrieken - Sint-Baafs Gent: gunstig 

advies rekening 2009. 
 

6. Niet-confessionele morele dienstverlening. Provinciale 
Instelling voor Morele Dienstverlening: gunstig advies 
ontwerpbegroting 2011 
 

7. Niet-confessionele morele dienstverlening. Provinciale 
Instelling voor Morele Dienstverlening Oost-Vlaanderen: 
gunsitg advies begrotingswijziging 2010/1. 
 

8. Orthodoxe kerkfabrieken - Heilige Amandus Kortrijk: 
kennisneming van de beslissing van de gouverneur van 
West-Vlaanderen van 12 mei 2010 houdende de 
goedkeuring van rekening 2009. 
 

9. Orthodoxe kerkfabrieken - Heilige Amandus Kortrijk:  
goedkeuring van het gewijzigde meerjarenplan 2008-
2013 en van de budgetwijziging 2010/1  
Goedkeuring budgetwijziging 2010/1 
 

10. Ename Expertisecentrum (Rik Franck) : verslag overleg 
van 15/02/2010 met het VIOE en opvolging van 
afspraken. 
Dit agendapunt wordt teruggetrokken, interpellatie 
raad. 
 

11. Personeel – Projecten. 
MOS en duurzame samenwerking tussen 
overheidslaboratoria 
Zie agendapunt 12 
 

12. MOS-werking. 
Toelichting bij de MOS-werking schooljaar 2009 – 2010 
en verlenging van de overeenkomst met de Vlaamse 
Gemeenschap 2005 – 2010 
 
Vraag : Raadslid Goedele De Cock vraagt of er 
naast de vermelde samenwerking met het 
Regionaal Landschap Schelde-Durme ook nog met 
andere regionale landschappen wordt 
samengewerkt. 
Antwoord : Mike Stoens, MOS-begeleider voor het 
secundair onderwijs, antwoordt dat er geen vaste 
samenwerkingsverbanden bestaan. Er wordt 
gefocust op aandachtsvelden, waarrond er 
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trefdagen en vormingsdagen.worden 
georganiseerd. Zo vindt er jaarlijks een 
vormingsdag plaats in Maldegem, waarbij MOS en 
de NME-werking van het Regionaal Landschap 
Meetjesland en de gemeente Maldegem wordt 
voorgesteld. Ad hoc worden andere regionale 
landschappen betrokken bij MOS-vormingsdagen. 
 
Vraag : Raadslid Annelies De Meersman vraagt of 
een logo als verworven wordt beschouwd of of er 
daarna nog controle gebeurt. 
Antwoord : Mike Stoens antwoordt dat een logo niet 
wordt afgenomen, maar dat er wel een datum op 
staat vermeld. Na het behalen van het derde logo 
kan de school bovendien een Groene Vlag behalen. 
Dit kadert in een Europees project, waarbij de focus 
ligt op duurzame ontwikkeling. Doel is ook dat de 
school haar ervaring deelt met andere scholen 
 

13. Varia 
Geen variapunten. 
 
Gent, 21 juni 2010

De secretaris     De voorzitter 
Andrea De Kegel   Maria Verheirstraeten 


